
 
 

 

EKSTRAORDINÆR  
GENERALFORSAMLING  

 
Gentofte 2023-02-28 

 
Hermed referat af ekstraordinær generalforsamling i Jægersborg Boldklub. Den ekstraordinære 
generalforsamling blev afholdt digitalt via Zoom tirsdag d. 28. februar 2023 kl. 20.00. 

 
Deltagere var bestyrelsesmedlem Rasmus Amdi, Unik Formand Kurt Bagge-Hansen, revisor 
Lars Holst-Mikkelsen og bestyrelsesformand Lise Leonhard Hjorth. 
 

 

REFERAT 
 
Bestyrelsesformanden bød velkommen.  

 
1. Valg af dirigent  

Rasmus Amdi blev valgt som dirigent. Dirigenten tog ordet og konstaterede, at denne general-
forsamlingen er lovligt indvarslet og dermed beslutningsdygtig.  
 
 

2. Behandling af forslag som foreløbigt vedtaget på den ordinære generalforsam-
ling: 

a. Fast årlig regulering af kontingenter 
b. Bestyrelsens sammensætning 

 
Punkterne 2a. og 2b. blev vedtaget på den ordinære generalforsamling i Jægersborg Boldklub 
afholdt den 31. januar 2023. Idet kravet om fremmøde af 1/3 af de stemmeberettigede med-
lemmer på denne generalforsamling ikke var opfyldt, skal forslagene endeligt vedtages på 
denne ekstraordinære generalforsamling: 
 
Ad 2.a: 
I vedtægternes §4.2 tilføjes som 2. punktum: ”Med mindre andet besluttes af generalforsam-
lingen reguleres kontingentsatser hvert år pr. 1. januar med forbrugerprisindekset novem-
ber/november afrundet opad til hele 10 kr.” 
 
Ad 2b: 
Vedtægternes § 8.1 ændres til følgende:  
Foreningens daglige ledelse udgøres af bestyrelsen, der består af 5-7 medlemmer, heraf altid 
en bestyrelsesformand og en kasserer. Derudover er formændene for henholdsvis Senior, 
Ungdom og JB Unik berettiget, men ikke forpligtet, til en plads i bestyrelsen og, såfremt de 
udnytter denne ret, tæller de med i antallet af valgte medlemmer af bestyrelsen. 
 
Til vedtagelse af forslagene under pkt. 2.a og 2.b kræves simpelt flertal uden hensyn til de 
fremmødtes antal.  
 
Dirigenten læste teksterne i Ad. 2a og Ad. 2b højt for alle deltagere. Herefter blev begge ved-
tægtsændringer vedtaget enstemmigt. 
 

3. Eventuelt 
Under punktet eventuelt fremsatte Lars Holst-Mikkelsen ønsket om, at JB ikke afvikler GF eller 
EO digitalt medmindre det er absolut nødvendigt, da personligt fremmøde i klubbens lokaler 
foretrækkes. 
 

Med sportslig hilsen 
Bestyrelsen i Jægersborg Boldklub 

 


